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Na VIII. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa uskutočnilo 

5.12.2023 interpelácie predložili: 

Doc. RNDr. Mgr. Daniela Barkasi,PhD. 

Obyvatelia Ul. obrancov mieru č. 6 a 8 ma oslovili s požiadavkou vyriešenia situácie na 

príjazdovej ceste, ktorá vedie popri bytovom dome Obrancov mieru č. 4. Tento úsek cesty 

vedie k spomínaným bytovým domom. Obyvatelia apelujú na možnosť zamedzenia 

parkovania motorových vozidiel na tomto krátkom úseku cesty z dôvodu, že to narúša cestnú 

prevádzku a bráni k príjazdu väčších motorových vozidiel k ich bytovým domom. Je možné 

túto situáciu vyriešiť? 

Na interpeláciu odpovedala Ing. Anna Mrázová, ved. odboru V,ŽPaMR 

V opísanej časti komunikácie je zákaz parkovania. Súčasné nepovolené parkovanie vodičov 

vyvoláva kolízie, a to z dôvodu, že na prejazd vozidiel nezostane dostatočná šírka komunikácie. 

Dopĺňanie ďalšieho dopravného značenia by bolo duplicitné a rovnako neúčinné.  

Mesto Michalovce preto zabezpečí prostredníctvom Mestskej polície kontroly, ktorými bude 

v prvom rade vodičov upozorňovať, a v prípade pretrvávaniu problému s prejazdom  aj 

sankcionovať. 

 

JUDr. Ing. Erik Sibal 

Kedy vedenie mesta začne obstaranie nového územného plánu – Zmeny a doplnky? 

Na interpeláciu odpovedala Ing. Anna Mrázová, ved. odboru V,ŽPaMR 

Mesto Michalovce eviduje žiadosti právnických, ale aj fyzických osôb podané po lehote, ktorou 

bolo oznámené obstarávanie Zmien a doplnkov územného plánu číslo 9. Nové obstarávanie 

bude Mestskému zastupiteľstvu oznámené obvyklým spôsobom. Príslušný materiál bude v MsZ 

riadne prerokovaný.  

 

JUDr. Tímea Sotáková 

Na základe požiadavky občanov z volebného obvodu V. Stráňany predkladám nasledujúcu 

interpeláciu: 

Občania z volebného obvodu V. Stráňany, žiadajú mesto o reguláciu dopravnej situácie na 

dvoch kruhových objazdoch – smer (Šírava – mesto) a (kruháč pri zimnom štadióne) formou 

riadenia križovatky policajtami aspoň v kritických hodinách v pracovných dňoch – ráno 

a popoludní po príchodoch z práce, aj v prípadoch nepriaznivého počasia, keďže tam 
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pravidelne dochádza k neúnosnej situácii dlhého čakania presahujúceho aj 20 min. a taktiež 

tu dochádza aj ku konfliktom medzi občanmi. 

Na interpeláciu odpovedal JUDr. Dušan Šanta, náčelník MsP Michalovce 

Na základe Vami predloženej interpelácie Vám zasielame nasledujúce stanovisko:  
Bezprostredne po uzavretí mosta cez rieku Laborec, bolo zvolané pracovné stretnutie na úrovni 
zástupcu primátora p. Ing. Sokologorského.  
Stretnutia sa zúčastnil mjr. Mgr. Mrug z ODI OR PZ v Michalovciach, ktorý bol požiadaný o 
zabezpečenie regulácie dopravy na kruhových objazdoch na ulici Vinianska cesta.  
K veci sa vyjadril mjr. Mgr. Mrug, ktorý uviedol, že tento problém vnímajú, avšak vzhľadom na 
personálne kapacity vedia túto situáciu riešiť iba sporadický.  
Nakoľko sa jedná o štátnu cestu, MsP nemá kompetenciu riešiť tento problém. 

 

Doc. Ing. Michal Stričík,PhD. 

Nakoľko odpoveď na moju interpeláciu z novembra 2023 nebola v súlade s platnou legislatívou 

a v rozsahu položenej otázky, tak ju podávam opätovne: 

Nakoľko poplatok za komunálny odpad závisí od nákladov za nakladanie s týmto odpadom, 

tak sa pýtam, aké boli náklady na 1 tonu a 1 poplatníka (podnikateľa a občana) mesta 

Michalovce v roku 2022 a aké sú kalkulované náklady pre rok 2023 a 2024 v súlade so 

zákonom č.  82/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady, kde je uvedené, v § 78, že „Obec určí sadzbu poplatku v súlade so 

zavedeným systémom zberu komunálneho odpadu a drobného stavebného odpadu tak, že 

sadzba poplatku nesmie byť vyššia ako súčet predpokladaných priemerných nákladov obce na 

zabezpečenie činností nakladania s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

vrátane nákladov súvisiacich so zabezpečením kompostovacích zásobníkov a zberných nádob 

pripadajúcich na jeden liter, dm3 alebo kilogram týchto odpadov (pri množstvovom zbere) 

alebo pripadajúcich na priemerné množstvo komunálnych odpadov a drobných stavebných 

odpadov vytvorených jedným poplatníkom v obci za jeden kalendárny deň; ak obec 

zabezpečuje zhodnocovanie týchto odpadov, náklady sa musia znížiť o výnosy obce zo 

zhodnotenia.“  

 

Na interpeláciu odpovedal Mgr. Marián Sabovčík, riaditeľ TaZS mesta 

V roku 2022 boli celkové skutočné náklady v oblasti odpadového hospodárstva vrátane 

poplatku za uloženie odpadu vo výške  2 318 525,25  €.  Celkové výnosy za zhodnotenie 

odpadov v hlavnej činnosti boli vo výške 5 163,69 €, z toho: výnosy TaZS za zhodnotenie elektro 

odpadu vo výške  1 919,51 €, výnosy TaZS za oceľový šrot vo výške 582,40 € a  výnosy Mesta 

z poplatku za drobné stavebné odpady vo výške 2 661,78 €. Celkové náklady znížené o celkové 

výnosy boli vo výške 2 313 361,56 €. Skutočné náklady v oblasti odpadového hospodárstva na 

jedného občana v roku 2022 boli vo výške 45,14 €. Pri množstve odpadu 7 099,30 t za občanov 

a 2 138,84 t za podnikateľov boli  náklady na 1 tonu spolu v sume 250,41 €.  
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Kalkulované náklady pri navýšení sadzby poplatku na občana a podnikateľa od roku 

2023 vychádzali z predpokladanej výšky nákladov 2 534 631 €, vrátene poplatku za uloženie 

odpadu, po odpočítaní predpokladaných výnosov za zhodnotenie odpadu vo výške 5 000 €. 

Skutočné náklady v oblasti odpadového hospodárstva na jedného občana za obdobie 1 – 

10/2023 boli vo výške 51,21 €. 

 

 

PaedDr. Radmila Hajduková 

Vážený pán primátor, 

dovoľte mi interpelovať vo veci zriadenia obecného žiackeho parlamentu.  

Na základe novelizácie z roku 2021 zákona 369/1990 Z.z. o obecnom zastupiteľstve  môže obec 

zriadiť radu seniorov, ktorú naše mesto má, i obecný žiacky parlament ako samosprávne 

a politicky nezávislý orgán, cieľom ktorého je zlepšiť prístup mladých ľudí k rozhodovacím 

procesom a podporiť plnú participáciu mladých ľudí na živote spoločnosti v obci ale aj na 

školách. Ide najmä o rozvoj aktívneho občianstva už v rannom veku dospelosti života človeka. 

Odporúča sa aj medzigeneračná spolupráca, obecného žiackeho parlamentu s radou seniorov. 

Zástupcovia žiackeho parlamentu môžu byť prizývaní aj na zasadnutia MsZ. Chcem sa preto 

spýtať, či vedenie mesta zvažuje zriadenie obecného žiackeho parlamentu. 

 

Na interpeláciu odpovedal Mgr. Miroslav Dufinec, primátor mesta 

Vážená pani poslankyňa,  

poradné organy primátora vnímam ako veľmi dôležité a nápomocné pri riadení samosprávy. 

Veľmi rád som si osvojil pravidelné stretávanie s členmi jednotlivých poradných orgánov – 

Rada cirkví, Rada seniorov, Rada zdravotne postihnutých a Rada Rómov. Tento rok bola 

zriadená Rada pre rozvoj investícií a  priemyslu v meste Michalovce a v blízkej budúcnosti 

plánujem vytvoriť aj Radu študentov. 

Prostredie školstva, oblasť vzdelávania a práca s mladými ľuďmi mi nie sú neznáme. Aj 

na základe vlastných skúseností si vysoko vážim prácu všetkých pedagógov, hlavne ich 

každodenné úsilie prispieť k tomu, aby z mladých ľudí vyrástli úspešní a plnohodnotní občania. 

Takí, ktorí sa možno raz budú podieľať aj na rozvoji mesta, v ktorom strávili svoje študentské 

časy. 

Mojím úmyslom je preto zriadiť nový poradný orgán primátora mesta, Radu študentov. 

A aj takýmto spôsobom vytvoriť priestor na prepojenie samosprávy a mladej nastupujúcej 

generácie, počúvať mladých ľudí, poznať bližšie ich názory či postoje k dianiu v meste 

a v neposlednom rade im ukázať, ako veci verejné fungujú, príp. aké majú možnosti aktívne sa 

zapojiť do života v meste a do spoločensko-politického diania v meste. 

 

 
Spracovala: A. Čurmová, org. odbor 

Michalovce, 27.12.2023 


